
  

MESSES DU 28 OCTOBRE AU 2 NOVEMBRE 2025 
MASSES FROM OCTOBER 28 TO NOVEMBER 2, 2025 

 
Samedi 25 oct./ Saturday, October 25th  
5 :15 p.m. For our Family LD Sabbah Howalska 2795 

 Rodriguez Family Maureen & Winston Rogriguez 3013 

 Benoit Villandré 7 Ann. Margot & Lucie 3041 

 Jacqueline Denis Margaret & John Boudrreau 3150 

 Clifford Villeneuve The Rozon Family 3134 

Dimanche 26 oct. Sunday, October 26th    
9 :30 a.m. Pierrette Vincenzi La Famille 3105 

 Maximilia Lauzon Famille Viviane Lauzon 2770 
11 :30 a.m. Louis Leger Offrandes aux funérailles 3048 
 Natalia Farias Rose Correia 2896 
 Maria & Antonia Correia The Family Correia 3036 
Mardi 28 oct. Tuesday, October 28th    
8:00 a.m. Pauline Michaud Boudreau Offrandes aux funérailles 2968 
Mercredi 29 oct Wednesday October 29th     
8 :00 a.m. Antonia Fournier Offrandes aux funérailles 3114 
Jeudi 30 oct Thursday, October 30th    
8:00 a.m. Laurette Michaud Offrandes aux funérailles 2997 
Vendredi 31 oct / Friday October 31st  
8:00 a.m. Benoit Seguin Offrandes aux funérailles 2756 
Samedi 1 novembre                            November 1st     
5:15 p.m.  Rodriguez Family Maureen & Winston Rodriguez 3014 
Dimanche 2 novembre November 2nd    
9:30 a.m. Paul Longueville Famille Longueville 2833 
 Matthieu Girard Son pere er sa mere  
 Giusseppe Calabrese Sa Femme & Famille 3136 
 Matthieu Girard Son Père et sa mère  
11:30 p.m. Natalia Farias Rose Correia 2897 
 John Sauter Anna Marino 3031 
 Maria & Antonio Correia The Family Correia 3037 
1:00 p.m. Messe Espagnol Spanish Mass  

 
MERCI AU NOM DU SEIGNEUR ET SAINT THOMAS D’AQUIN POUR LA DERNIÈRE COLLECTE  

THANK YOU IN THE NAME OF LORD AND SAINT THOMAS AQUINAS FOR THE LAST COLLECTION 

  $.  2950 

                                                         Special collection  $80 



  

 

Nous accueillons avec grande joie dans notre communauté chrétienne de Saint-
Thomas d’Aquin 

We greet with Great Joy in our Christian community of Saint Thomas Aquinas 

Theodore James Christine, Greyson Arthur Lescard, Emilio Augusto 
Freyre and Josephine Desir 

************************************************************** 

PROCHAINS ÉVÉNEMENTS – UPCOMING EVENTS 

Sunday, October 26th, 11:30 family mass followed by coffee social in Reid Hall. 

Donations of cookies, muffins and other small snacks are welcome.   All are welcome. 

Dimanche, 2 novembre, Commémoration de tous les fidèles défunts 

Sunday, November 2nd, The Commemoration of All the Faithful Departed (All Souls Day) 

Vendredi, 7 novembre, Adoration Eucharistique. 

Friday, November 7th, Eucharistique Adoration. 

********************************************* 

Intentions de prière du Pape pour 2025 

Octobre : pour la collaboration entre les différentes traditions religieuses.  

Prions pour que les croyants de différentes traditions religieuses travaillent ensemble 
afin de défendre et de promouvoir la paix, la justice et la fraternité humaine. 

 

The Pope's Monthly Intentions for 2025 

October: For collaboration between different religious traditions 
Let us pray that believers in different religious traditions might work together to defend 
and promote peace, justice, and human fraternity. 

 

 



  

COMMÉMORATION DE TOUS LES FIDÈLES DÉFUNTS 
Déjà au IIe siècle, il existe des témoignages que les chrétiens priaient et célébraient l'Eucharistie pour 
leurs défunts. D'abord le troisième jour après l'enterrement, puis le jour de l'anniversaire. Puis le 7e 
jour, le 30e. L'année officielle est 998, lorsque l'abbé Odilon de Cluny (994-1048) rendit obligatoire cette 
mémoire du 2 novembre dans tous les monastères qui lui étaient soumis. En 1915, Benoît XV accorda 
à tous les prêtres le droit de célébrer plusieurs messes ce jour-là, à condition que l'offrande reste pour 
une seule messe. La liturgie propose plusieurs messes en ce jour, qui visent toutes à mettre en lumière 
le mystère pascal, la victoire de Jésus sur le péché et la mort. 

"Tous ceux que me donne le Père viendront jusqu’à moi ; et celui qui vient à moi, je ne vais pas le jeter 
dehors. Car je suis descendu du ciel pour faire non pas ma volonté, mais la volonté de Celui qui m’a 
envoyé. Or, telle est la volonté de Celui qui m’a envoyé : que je ne perde aucun de ceux qu’il m’a 
donnés, mais que je les ressuscite au dernier jour. Telle est la volonté de mon Père : que celui qui voit 
le Fils et croit en lui ait la vie éternelle ; et moi, je le ressusciterai au dernier jour" (Jn 6, 37-40). 

Prière : Donne-leur, Seigneur, le repos éternel Et que brille sur eux la lumière de ta face. 

Qu’ils reposent en paix. Amen. 

COMMEMORATION OF ALL THE FAITHFUL DEPARTED (ALL SOULS’ DAY) 

Already back in the 2nd century, evidence exists that Christians prayed for and celebrated the Eucharist 
for their beloved dead. In the beginning, they would pray on the third day after burial, then on the 
anniversary. Later, the 7th and 30th day after death became days on which it became customary to 
pray for the deceased. Remembering the dead on the 2 November became official in the year 998 
when Abbot Odilo of Cluny (994-1048) made it obligatory in all the monasteries subject to him. In 1915, 
Pope Benedict XV granted permission to priests to celebrate several Masses on this day. The liturgy 
proposes various Masses on this day, all of which are geared toward highlighting the Paschal Mystery, 
Jesus’ victory over sin and death. 

From the Gospel according to John: Jesus said to the crowds: “Everything that the Father gives me will 
come to me, and I will not reject anyone who comes to me, because I came down from heaven not to 
do my own will but the will of the one who sent me. And this is the will of the one who sent me, that I 
should not lose anything of what he gave me, but that I should raise it on the last day. For this is the 
will of my Father, that everyone who sees the Son and believes in him may have eternal life, and I shall 
raise him on the last day”. (Jn. 6:37-40) 
 
Prayer: Eternal rest grant unto them, O Lord, and let perpetual light shine upon them. 
May they rest in peace. Amen. 
 

 

https://www.aelf.org/bible/Jn/6

